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Masz spraw , jeste  wiadkiem 
niecodziennej sytuacji, zadzwo !

red. Krzysztof Juszczak
tel. 695 385 509

Poszukuje 

PRACOWNIKA BIUROWEGO 
DO DZIA U KONTROLI JAKO CI 
wymagania: znajomo  j zyka angielskiego w stopniu komunikatywnym w mowie 
i pi mie oraz obs uga komputera i znajomo  pakietu Office, mile widziana znajomo  rysunku 
technicznego.
Oferujemy prac  w m odym i kreatywnym zespole z mo liwo ci  rozwoju oraz bardzo dobre warunki 
pracy i p acy.

Poszukuje 

KIEROWC  KATEGORII C+E 
DO TRANSPORTU MI DZYZAK ADOWEGO 

- praca w trybie trzyzmianowym, mile widziane do wiadczenie.

Kontakt: osobi cie w siedzibie firmy, Turkowy 65A 
lub pod numerem 605 31 91 91

Czy wójta nie sta , by postawi  
jedn  lamp  na ulicy, na wprost mojego 
domu?- pyta pani Gra yna. - Gdy przed 
laty prosi am o o wietlenie, ówczesny 
wójt powiedzia , ebym posz a do hotelu 
„Nad Zalewem”. Mo e chodzi o o to, e 
przy tej „mojej” ulicy stoi kilka latarni, 
które - jak si  dowiaduj  - nale  do 
wspomnianego hotelu, ale od lat nie 
wiec . Od „krzy ówki” a  do przysta-

ni nie ma wiat a. Pó niej trudno si  

dziwi , e jacy  w ócz dzy chodz  po 
domach, bo w ciemno ciach nie musz  
si  niczego obawia . Kr c  si  ró ni 
ludzie, a ja zwyczajnie si  boj , eby 
nie zosta  napadni t  czy okradzion . 
Dlaczego w tym miejscu nie postawi  
chocia  jednej lampy? Przecie  tak jak 
inni p ac  podatki. Niestety, w adze nic 
sobie z tego nie robi .

Inny problem, z którym borykam si  
od 21 lat, to droga. Ulica Tetmajera ma 
kilka odcinków - jej pocz tek wygl da 
znakomicie, ale od wylotu na zalew, 
a  do przystani, le  betonowe p yty - 
pop kane, podniesione przez korzenie 
drzew. P yty wystaj , a ludzie je d  
samochodami i zdzieraj  podwozia. 
By am z t  spraw  u wójta, us ysza-
am, e nie ma pieni dzy. Na trzech 
zebraniach so eckich o tym mówi am, 
w ko cu zapewni , e ci g dalszy ulicy 
b dzie robiony. Mijaj  kolejne lata - i nic. 
Nie ma te  tablic z oznakowaniem ulicy 
i wiele osób nie wie, czy to jest jeszcze 
ul. Tetmajera czy jaka  inna. Nawet 
policjanci mieli k opot z tra  eniem tutaj. 
Tak nie powinno by .

K. Juszczak

Pocz tkowo wraz z prze o onymi 
planowali my, e pustelnia powstanie 
w Malerzowie. Ale poniewa  ten dom 
jest nasz  w asno ci , doszli my do 
wniosku, e Marsza ki to równie  bar-
dzo dobre miejsce. Po raz pierwszy 
przyjecha em tutaj rowerem 17 lipca. 
- 

Opu cili my ten dworek dwa lata 
temu, zosta  wtedy przekazany die-
cezji. A poniewa  ksi dz proboszcz, 
który tutaj mieszka , nie potrzebowa  
u ywa  ca o ci, wi c wydzieli  sobie 
cz  budynku i tutaj znajdowa a si  
jego plebania. Pozosta a cz  domu 
nie by a u ytkowana. 

Jestem zdania, e w jed-
nym domu nie mo e przeby-
wa  dwóch gospodarzy, wol  
unika  kon  iktów -

Trzeba by oby tam w o y  
sporo pieni dzy, eby da o si  w nim 
mieszka , a on przecie  nawet nie 
nale y do diecezji - 

Plebania b dzie znajdowa  si  
nad g ównym wej ciem do ko cio a. 
Wszystko robione jest od podstaw, bo 
kiedy  znajdowa a si  tam wielka sala - 

teraz zosta a przegrodzona regipsami. 
Po o ono pr d, zainstalowano centralne 
ogrzewanie, robiona jest azienka. Dla-
tego to troch  trwa, mam nadziej , e 
w przysz ym roku uda mi si  ju  tutaj za-
mieszka . Jestem wdzi czny mieszka -
com, którzy tak bardzo zaanga owali 
si  w te prace 

Mam nadziej , e b dzie to miej-
sce dla o ywienia ducha, dla wycisze-
nia, dla dobra duchowego cz owieka. 
W dobie laicyzacji takie domy s  po-
trzebne 

Osoby, które przyje -
d aj  na rekolekcje, w -
czaj  si  w tryb mojego 
ycia - stosuj c si  do re-

gulaminu tego domu, wraz 
ze mn  pracuj , modl  si . 
Rekolekcje nie maj  ci-
le okre lonego terminu. 

Ka dy mo e przyjecha  
na tyle, ile chce - dzie , tydzie , mie-
si c. Tutaj ka dy przybywa z w asnej 
woli - rezygnuje z „komórki”, bo nie 
korzystamy z telefonów. Nie ma te  
adnych innych rzeczy, które zwi zane 

s  ze wiatem zewn trznym, Te reko-
lekcje s  inne od pozosta ych -

Marsza ki

Zach cam do w czenia si  do 
tej wspólnoty. Zw aszcza tych, któ-
rzy chcieliby systematycznie, np. raz 
w tygodniu, przyje d a  tu, aby pe ni  
funkcj  stra nika, tak aby Pan Jezus 
nigdy nie by  sam. 

Domowi Salezja -
skiemu w Marsza kach, który 
w dniach od 29 grudnia 1955 
do 1 kwietnia 1956 by  dla mnie 

przystani  pokoju po burzliwych prze-
yciach wi zienia, z ca ego serca b o-

gos awi  + Biskup Antoni Baraniak 
- Marsza ki, 2 grudnia 1956. 

A. awicka


